



SARDAR CORPORATION®

Yarn and Fabric Agents



Since 1952

CORPORATE PROFILE WITH HISTORY

We, Sardar Corporation were established in 1952 by our late Grandfather, Mr. Sheikh Sardar Muhammad. Head-quartered in Lahore, Pakistan, with offices in Karachi, United States, Hong Kong and Australia. we offer our services to you as Agents/Brokers for purchase of your raw materials like Yarns and Woven Fabrics.

公司概况：

Sardar Corporation成立于1952年，总部位于巴基斯坦拉合尔市，在卡拉奇、美国、香港和澳大利亚均设有办事处。作为拥有多年经验的代理商，我们提供纱线及面料的代理。

We have 200+ Spinning & Weaving factories on our panel.
我们拥有超过200家工厂的代理权

WHAT WE CAN DO FOR YOU

1. Can provide right, reliable, competent, financially sound source for you.
2. Negotiate competitive prices as per your target.
3. We will ensure quality standards exactly as per your required standards through control by our QCs.
4. Ensure all Shipments are on time. Our QC check on line quality production to meet shipment dates.
5. Our services cost to you ZERO. We charge commission from our supplier only.
6. We are oldest & strongest Agent Company and look forward to you as your cooperative partner and assure you our cooperation. Please look at us as your own office in Pakistan.

我们提供的服务：

1. 提供准确、可靠、有能力、财力雄厚的资源
2. 根据您的目标商谈价格
3. 根据您的要求，通过我们的质量控制系统精确保证质量标准
4. 确保船期无误。我们的质检员将在线检查
5. 我们绝不向您收取服务费，佣金由我们的供应商提供
6. 我们是最有经验最具竞争力的代理公司，期待与您的合作，我们就是您在巴基斯坦的办事处。

PRODUCT RANGE AVAILABLE

- 100% Cotton Yarns, CSYs (Spandex/Lycra), Slub, SIRO & other special yarns.
- Carded- Combed, Compact-Non compact, Coarse Fine counts, Ring & Open End yarns.
- Organic, BCI member mills, Contamination free, using Pakistan & Indian cotton.
- 100% cotton woven fabric in all widths & Constructions.
- Yarns & fabrics made in Pakistan & yarns from India.

我们提供的产品：

- 纯棉纱、氨纶/莱卡纱、竹节纱、赛络纺及其他纺纱
- 普梳、精梳、非紧密纺、紧密纺、粗支、细支、环锭纺、气流纺纱线
- 来自有机、BCI（优质棉计划）成员纺企，使用无污染的印巴棉花
- 所有宽度和结构的纯棉织布
- 巴基斯坦纱线、布；印度纱线

CONTACT:

Email: adnan@sardarcorp.com

sajidlatif@sardarcorp.com | sajidcanada@gmail.com

khalidlatif@sardarcorp.com

Cell: +92 300 8463232 (Adnan Latif)

+92 300 8461616 (Sajid Latif)

+92 300 8400006 (Khalid Latif)

www.sardarcorp.com